



Sizhe Tang

Shanghai

PRACTICE AREAS

- Banking and finance
- Aviation and aviation finance

PROFESSIONAL EXPERIENCE

Ms. Tang specializes in legal practice and industry policy research in banking and aviation finance.

In aviation finance, she has participated in legal matters relating to the leasing and financing of aircraft, engines, and other aviation equipment for airlines, leasing companies and financial institutions. Her practice covers common transaction structures including operating leases, financial leases, and sale-and-leaseback arrangements. Ms. Tang has assisted in the preparation of legal documentation and procedural matters for cross-border projects, and she possesses practical experience in the full-cycle operation of aviation equipment financing.

In banking and finance, she has assisted financial institutions and borrowers in handling various investment and financing legal matters, including syndicated loans, fixed-asset loans, working capital loans, acquisition finance and other projects. Her responsibilities mainly include drafting, reviewing and revising loan and project documentation, assisting in registration and filing procedures such as foreign debt registration and overseas guarantee by domestic entities, and supporting project implementation.

Ms. Tang has a solid legal foundation and a diligent work ethic. She is able to handle work issues flexibly and efficiently and provides support in handling complex cases.

EDUCATION

Ms. Tang obtained her master's degree in Law from University of California, Berkeley in 2025.

Prior to that, Ms. Tang graduated with a bachelor's degree in Law from East China University of Political Science and Law in 2024.

QUALIFICATIONS

PRC Bar Qualification

WORKING LANGUAGES

Chinese, English



唐思折

上海

业务领域

- 银行和金融
- 航空及航空金融

工作经历

唐思折女士主要从事银行和航空金融的法律实务及行业政策研究工作。

在航空金融业务中，她参与航空公司、租赁公司及金融机构的飞机、发动机等航空设备的租赁与融资相关法律工作，业务涵盖经营性租赁、融资租赁、售后回租等常见交易结构，协助处理相关跨境项目的法律文件与流程性事务。其对航空设备融资的全链条操作具有实务积累。

在银行金融业务中，她协助金融机构及借款人处理各类投融资法律事务，包括银团贷款、固定资产贷款、流动资金贷款、并购贷款等项目，主要负责贷款及项目文件的起草、审查与修订，协助办理外债登记、内保外贷备案等手续，配合推进项目落地。

唐思折女士具有扎实的法学基础和勤恳的工作态度，能够灵活、迅速地处理工作问题，协助办理复杂案件。

教育背景

唐思折女士于 2024 年取得华东政法大学法学学士学位，于 2025 年取得加州大学伯克利分校法学硕士学位。

执业资格

中华人民共和国法律职业资格

工作语言

中文、英文